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Helyben

Tisztelt Elnök asszony !

"Semmi sem örök. . ." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni
Gráf József Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter úr !

„Semmi sem örök, csak a változás” tartja egy régi bölcs szólás és milyen igaz . A 2004
és 2005 évi hazai gabonatermelésből közel 8 millió tonnát ajánlottak fel a termelők
intervenciós felvásárlásra, mellyel sok gondot és munkát adtak az MVH vezet ő inek.
Raktárokat kellett építeni, bővíteni, felújítani, és emellett a felvásárlást is meg kellet t
szervezni, s a finanszírozás sem volt a legkisebb feladat . A nehézségek ellenére sikerült és e z
a lényeg .
A legolcsóbb magtárb ővítés a Miniszter úr nevéhez fűződik, mivel 2005 őszétől sokszor
nyilatkozta azt, hogy a gabonát 5m magasan is lehet tárolni, nem csak a megszokott 3m-en .
Ma a kedvező piaci helyzetnek köszönhetően csökkennek a raktárkészletek, és szerencséseb b
volna, ha ismét 3m magasan tárolnák a gabonát a raktározó cégek . Ezáltal több raktár tudn a
részt venni a raktározásban ami nem jelentene többletköltséget, viszont jót tenne a betárol t
kukoricának .

Tisztelt Miniszter úr !

Kérdéseim a következ ők:

1. Mikor nyilatkozik arról, hogy lehet a gabonát tárolni 5m helyett 3m-en is ?
2. Kíván-e „kampányt” indítani annak érdekében, hogy a raktározási pénzt többfel é

osszák fel?
3. Véleménye szerint hány tonna intervenciós készletünk lesz 2007 . március 1-én ?

Várom megtisztelő válaszát .
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